

WITH A LITTLE SOMETHING EXTRA

A Little Extra - A Big Aspiration

“With a Little Something Extra” is a photography exhibition featuring 11 portraits of individuals with Down Syndrome showcasing their unique talents and aspirations.

The Hong Kong Down Syndrome Association, in collaboration with The University of Hong Kong, and Bosco Hong, together present a unique and powerful photography exhibition of a series of intimate portraits shot by photographer Victoria Tang-Owen.

For individuals with Down Syndrome, an extra chromosome is the cause of their distinct physical appearances and cognitive state. This extra chromosome has also given them talents, dreams, hopes and aspirations to go beyond the challenges they face day to day in Hong Kong and beyond.

We hope the exhibition will raise awareness of the Down syndrome community, and inspire the audience to understand more about how they can make a positive contribution to the lives of those living with Down Syndrome.

《With a Little Something Extra》是一場由唐氏綜合症朋友為主角與主題的攝影展覽。

展覽由香港唐氏綜合症協會、香港大學及 Bosco Hong 聯合策劃。並邀請了攝影師鄧愛嘉女士 (Victoria Owen-Tang)，為這次展覽親自操刀，更共同於香港唐氏綜合症協會中挑選出十一位唐氏綜合症的會員成為模特兒，希望透過鏡頭，展現出他們的才能與夢想。

Extra 指額外、多出的意思。對唐氏綜合症人士而言，一條額外的染色體為他們帶來明顯的外貌及智力特徵，但也給予他們天賦、夢想、希望、更可自我超越及跨越挑戰。十一位會員在鄧愛嘉的鏡頭面前，演繹出他們一路以來都希望呈現的形象，如電影導演、粵劇名伶、藝術家、烘焙師等等。

我們期望透過攝影展，加深大眾對唐氏綜合症人士的認識，同時讓參與者發現原來大家都可以讓生活在同一社區的唐氏綜合症朋友成就和實現他們的偉大願望。

Co-organisers

The University of Hong Kong
The Hong Kong Down Syndrome Association
Bosco Hong

Sponsors & Supporting Partners

Hasselblad
Shiro (HK) Ltd
Broncolor
Hong Kong Jockey Club
Riding for The Disabled Association
Hong Kong Academy for Performing Arts

合辦機構

香港大學
香港唐氏綜合症協會
Bosco Hong

贊助及支持機構

Hasselblad
Shiro (HK) Ltd
Broncolor
香港賽馬會
香港傷健策騎協會有限公司
香港演藝學院